
Ticaret Borsasından
başarılı üyelere plaket

Osmaniye Ticaret Borsası,
2024 yılı tescil işlemlerinde

ilk 10 firma arasında yer alarak
ekonomiye katkı sağlayan üyele-
rini ödüllendirdi. � Sayfa 3’te...

OGM) Genel Müdür Yardımcısı
KenanAkdumandepremde zarar
gören bina ve tesislerin yerine ya-
pılacak yeni yapıların proje sü-
reçleri ile devam eden inşaat
çalışmalarını yerinde değerlen-
dirdi. � Sayfa 2’de

Osmaniye, Ramazan ayının
11. akşamında muhteşem

bir etkinliğe ev sahipliği yaptı.
Konserde, Osmaniye’nin tarih ve
kültürüne vurgu yapıldı.İyi ki
Osmaniyeliyiz, var ol Osma-
niye.” ifadelerini kullandı.

� Sayfa 5’te...

Depremzedelere büyük müjde!
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OsmaniyeAK Parti Milletvekili ve TBMMPlan ve Bütçe Komisyonu Üyesi Seydi Gül-
soy, kentin ulaşım altyapısını güçlendirecek önemli bir projeyi duyurdu.Projeyle ilgili

açıklama yapan Gülsoy, "Osmaniye’mizin ulaşımını rahatlatacak bu önemli yatırım için
başta Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a, Ulaştırma ve Altyapı Bakanımız
SayınAbdulkadir Uraloğlu’na teşekkür ediyorum. Şehrimize hayırlı olsun!" ifadelerini kul-
landı. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, köy yollarının standartlarının yükseltilmesini önem-
sediğini belir�i.Yılmaz, incelemelerinin ardından yaptığı açıklamada, köylere yapılan hiz-

metlerin hızla devam e�iğini kayde�i.Grup yolunun Nisan ayında tamamlanmasının
planlandığına dikkat çeken Yılmaz, “7 kilometre uzunluğundaki bu yolumuzun standartları çok
yükseltilecek. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Valisi Dr.Erdinç Yılmaz, yıl sonuna kadar teslim edilmeyen ko-
nutun neredeyse kalmayacağını belir�i.Yılmaz, Kadirli ilçesi Yusufizze�in

Köyünde yapımı tamamlanan 32 köy konutunun anahtar teslim töreninde yaptığı
açıklamada, bütün deprem konutlarını teslim edinceye kadar durmadan, yorul-
madan çalışmaya devam edileceğini kayde�i. Asrın felaketinden sonra asrın bir-
likteliğinin yaşandığını ifade eden Yılmaz, şunları kayde�i: “145 metrekare, 3+1
modern, çok sağlamyapılmış, kıymetli hemşehrilerimizin, huzur,mutluluk ve sağ-
lık içinde oturabilecekleri konutlar. Ayrıca 4 konutumuzun da inşaatı devam edi-
yor, yaklaşık 1,5 ay sonra onların da inşaatını tamamlayıp inşallah teslim edeceğiz.
Bütün hak sahibi hemşehrilerimize deprem konutlarını teslim edinceye kadar dur-
madan, yorulmadan çalışmaya devam ediyoruz, edeceğiz.Allah’ın izniyle bu yılın
sonuna kadar teslim etmediğimiz konut neredeyse kalmayacak, yüzde yüze yakı-
nını ilimiz genelinde teslim etmiş olacağız. Hem şehir merkezindeki toplu konut-
larımız hem köylerimizdeki deprem köy konutlarımızın inşaatlarını çok hızlı bir
şekilde tamamlayarak hemşehrilerimize teslim ediyoruz.”dedi. � Sayfa 3’te...

Osmaniye’de tarımsal kuraklığın etkilerini azaltmaya yönelik çözüm
ve tedbirlerin ele alındığı Tarımsal Kuraklık İl Kriz Merkezi Değer-

lendirme Toplantısı, Vali Yardımcısı Aziz Onur Aydın başkanlığında ger-
çekleştirildi.Toplantıda, kuraklığın tarımsal üretime etkileri, su
kaynaklarının verimli kullanılması ve alınacak önlemler değerlendirildi. Ta-
rımsal üretimin sürdürülebilirliği için gerekli tedbirlerin belirlenmesi ve il-
gili kurumlar arasında koordinasyonun sağlanması konusunda kararlar
alındı.Toplantı, tarımsal kuraklıklamücadelede atılacak adımların belirlen-
mesiyle sona erdi.

� Sayfa 5’te...

Sanatçı Abdurrahman
önül, konser verdi

Köy yollarının yol
standartları yükseltiliyor

Seydi Gülsoy’dan
Osmaniye’ye Ulaşım Müjdesi!

Orman işletme
İnşaatlarında inceleme

Su kaynaklarının verimli
kullanılması konuşuldu
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Yalova'da 2016'da yat sek-
törüne adım atan kadın giri-
şimci, üre�iği yatları Polonya,
İspanya, Birleşik Arap Emir-
likleri veABD'ye ihraç ediyor.

Bazı sektörlerde yönetici
pozisyonunda çalışan, 1
çocuk annesi Emine Aslan
(46), 2016'da yat üreticisi ol-
maya karar verdi.

Yalova'da kurduğu tesiste
dönemine göre 60'ı bulan ça-
lışanıyla yat imalatına başla-
yan Aslan, 6 farklı büyüklük
ve özellikte yıllık 60'ın üze-
rinde yat üretiyor.

Yurt içi ve yurt dışındaki
çok sayıda fuara katılan
Emine Aslan, Polonya, İs-
panya, Birleşik Arap Emirlik-
leri ve ABD'ye ihracat
yapıyor.

Aslan, AA muhabirine,
2016'da 5,5 metrelik VIP yat
üretimiyle bu sektöre adım at-
tıklarını söyledi.

Sonrasında 7 metrelik bir
yat daha üretip fuarlara katıl-
dıklarını belirten Aslan, "Bu
fuarlardan aldığımız olumlu
geri dönüşler, müşterilerimi-
zin beğenisi, teknelerimizin
dengeli olması bizi daha da
motive e�i. Bu işi ilerleterek
farklı model ve ihtiyaçlara yö-
nelik içerikler oluşturmaya
başladık." diye konuştu.

AR-GE çalışmalarıyla 8, 9
ve 11 metrelik yatlar da üret-
tiklerini anlatan Aslan, "5
farklı patenti olan bir AR-GE
ürünümüz var." dedi.

Aslan, bot fuarlarında
kendisini görenlerin şaşırdı-
ğını dile getirerek, "Kadınla-
rın her sektörde olduğu gibi
bu sektörde de başarılı olabi-
leceğini kanıtlamak istedim."
ifadesini kullandı.

"Kadın olarak kendi
adıma çok gururluyum"
Aslan, kadınların elinin

değdiği her yerin güzelleşti-
ğini belirterek, şöyle devam
e�i:

"Burada fiziksel olarak

kadın olmanın avantajlarını,
dezavantajlarını da yaşadım
ama en büyük avantaj tekne-
lerimizin yapımındaki tasa-
rımsal dokunuşlarımız,
renklerimiz. Bu farklılık son
kullanıcıya da yansıdı. Bizim
kullanıcılarımız da çokmutlu
oldu ve güzel tepkiler aldık.
Kadınların başaramayacağı
ve yapamayacağı hiçbir iş
yok. Denizcilik sektörü de
bence bunlardan bir tanesi ve
daha çok kadının olması ge-
reken bir sektör. Özellikle yat
sektörü estetik de gerektiren
bir iş. Dolayısıyla kadın ola-
rak kendi adıma çok gururlu-
yum. İyi ki böyle bir sektöre
girmişim ve iyi ki şu anda in-
sanlara bu hizmeti götürebili-
yorum."

Kadınların kendilerine gü-
venmesi gerektiğini vurgula-
yan Aslan, "Herkesin dışarı
çıkıp kendindeki gücü yansı-
tabileceği işlerde olması ge-
rektiğini düşünüyorum.
Bizler varlık olarak da çok
güçlüyüz. Geçmişten bugüne
kadınların girdikleri her sek-
törde ne kadar güzel işler
yaptıklarını görebiliyoruz."
dedi.

Aslan, tüm kadınların ge-
rekli güç ve cesarete sahip ol-
duğunu dile getirerek, şunları
kayde�i:

"Bu sektöre girerken bi-
rinci hayalim Türkiye sula-
rında minimumda 100 adet
Moss Yat markasıyla tekne
yüzdürmekti. Bu hayalimizi
gerçekleştirdik ve şu an
200'ün üzerinde yüzen tekne-
miz var. Artık yurt dışında-
yız, ihracat yapıyoruz.
Polonya, İspanya, Birleşik
Arap Emirlikleri ve ABD'ye
distribütörlükler veriyoruz.
Bunu artırmak, dünya mar-
kası haline gelmek, Türki-
ye'nin ismini dünyada birçok
noktada duyurmak istiyo-
rum. En büyük hayalim bu."

Kaynak: AA

Kadın girişimcinin ürettiği
yatlar 4 ülkeye ihraç ediliyor

Osmaniye AK
Parti Milletvekili ve
TBMM Plan ve
Bütçe Komisyonu
Üyesi Seydi Gülsoy,
kentin ulaşım altya-

pısını güçlendirecek
önemli bir projeyi
duyurdu.Milletve-
kili Gülsoy, Osma-
niye Sebze Hali
civarında bulunan

Akyar Deprem Ko-
nutları 2. Etap Böl-
gesi ile D400
Karayolu Akyar
Kavşağı arasında
700 metrelik yeni

bağlantı yolunun
2x2 bölünmüş yol
olarak yapılacağını
açıkladı. Ayrıca, Ka-
raçayDeresi üzerine
iki yeni köprü inşa
edileceğini be-
lir�i.Projeyle ilgili
açıklama yapanGül-
soy, "Osmaniye’mi-
zin ulaşımını
rahatlatacak bu
önemli yatırım için
başta Cumhurbaş-
kanımız Sayın
Recep Tayyip Erdo-
ğan’a, Ulaştırma ve
Altyapı Bakanımız
Sayın Abdulkadir
Uraloğlu’na teşek-

kür ediyorum. Şeh-
rimize hayırlı
olsun!" ifadelerini
ku l l and ı .Osma-
niye’nin trafik akı-
şını rahatlatacak bu

büyük projenin kısa
sürede tamamlana-
rak hizmete sunul-
ması bekleniyor.

Gonca Deniz
Karaçam

Seydi Gülsoy’dan Osmaniye’ye Ulaşım Müjdesi!

Orman Genel Mü-
dürlüğü (OGM) Genel
Müdür Yardımcısı
KenanAkduman, Ka-
dirli ve Osmaniye
Orman İşletme Mü-
dürlüklerinde dep-
remde zarar gören
bina ve tesislerin ye-
rine yapılacak yeni ya-
pıların proje süreçleri

ile devam eden inşaat
çalışmalarını yerinde
değerlendirdi.

Bölge Müdür-
lüğü’nün yeni yerleş-
kesinde devam eden
tesislerde de inceleme-
lerde bulunan Akdu-
man, Adana Orman
Bölge Müdürü Tahsin
Etli ve yetkililerden

bilgi aldı. İnceleme zi-
yaretlerinde kendisine
İnşaat ve İkmalDairesi
Başkanı İrfan Filik,
Makine İkmal Şube
MüdürüMesut Serter,
Osmaniye Orman İş-
letme Müdürü Bülent
Çağlar, Kadirli
Orman İşletme Mü-
dürü Adem Sarıbıyık

ve ilgili teknik perso-
nel eşlik e�i.

Ziyaret kapsa-
mında, orman teşkila-
tının altyapısını
güçlendirmeye yöne-
lik çalışmaların mev-
cut durumu ele
alınırken, projelerin
hızlı ve verimli bir şe-
kilde tamamlanması

için yapılan değerlen-
dirmeler de payla-
şıldı.

Bölge Müdürü
Tahsin Etli, Genel
Müdür Yardımcısı
Akduman’ı ağırla-
maktan duyduğu
memnuniyeti dile ge-
tirerek, sahada yürü-
tülen çalışmalar

hakkında detaylı bil-
gilendirme yaptı. Ak-
duman ise, devam
eden projelerin gel-
diği aşamadan duy-
duğu memnuniyeti
ifade ederek, katkıla-
rından dolayı Etli ve
emeği geçen tüm per-
sonele teşekkür e�i.

Kaynak: OGM

Orman işletme inşaatlarında inceleme

Osmaniye’nin
Sumbas İlçesinde
Aşağı Çiçeklidere
Okulunda oluşturu-
lan Çok Amaçlı Sa-
lonun açılışını Vali
Dr. Erdinç Yılmaz
tarafından yaptı.

Açılışa, Sumbas
Kaymakamı Mus-
tafa Köroğlu, İl
Özel İdaresi Genel
Sekreteri Hamit
Coşkun, Sumbas
Belediye Başkanı
Zeki Demiroğlu da

katıldı. Öğrenciler
tarafından çiçek-
lerle karşılanan Vali
Yılmaz, daha sonra
bahçedeki öğrenci-
lerle sohbet e�i.

Açılış kurdele-
sini "hayırlı olsun"
dilekleriyle kesen
Vali Yılmaz, daha
sonra çok amaçlı sa-
londa inceleme-
lerde bulundu.

Yapılan çalışma-
lar hakkında bilgi
veren Okul Mü-

dürü Selda Şeke-
roğlu, yaklaşık 1000
kitabın yer aldığı
kütüphane, ayrıca
bir de sokak kütüp-
hanesi bulundu-
ğunu ifade ederek,
çocuklar için ebru
çalışmaları, satranç,
akıl-zeka oyunları
bölümüyle, salonun
aynı zamanda köy
sakinlerinin de hiz-
metinde olduğunu
kayde�i.

Yetişkinler için

açılan okuma-
yazma kursundaki
vatandaşlarla da
sohbet eden Vali
Yılmaz, kursiyer-
lere başarılar diledi.

Ziyaretinin son
bölümünde okulun
öğrenc i le r inden
Berat Koçak’ın
Maket Sergisini
gezen Vali Yılmaz,
öğrencileri tebrik
ederek, başarıları-
nın devamını diledi.

Kaynak: Valilik

Sumbas’ta çok amaçlı salon törenle açıldı

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
köy yollarının stan-
dartlarının yükseltil-
mesini önemsediğini
belir�i.

Vali Yılmaz, ya-

pımı devam eden
Çiçeklidere-Gaffarlı-
Esenli grup yolunda
inceleme ve denetle-
melerde bulundu.

Yılmaz, incele-
melerinin ardından

yaptığı açıklamada,
köylere yapılan hiz-
metlerin hızla
devam e�iğini kay-
de�i.

Grup yolunun
Nisan ayında ta-

mamlanmas ın ın
planlandığına dik-
kat çeken Yılmaz, “7
kilometre uzunlu-
ğundaki bu yolumu-
zun standartları çok
yükseltilecek. Sıcak

asfalt dökümüyapa-
cağız. Bu yol çok
kullanılan bir yol
dolayısıyla yapıl-
ması çok önemliydi.
Nisan ayında ta-
mamlamayı planlı-

yoruz. Bütün köy
yollarımızın stan-
dartlarını yükselti-
yoruz” diye
konuştu.

Osmaniye
Valiliği

Köy yollarının yol standartları yükseltiliyor
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Adana merkezli
3 ilde yapılan yasa
dışı bahis operasyo-
nunda aylık 2 mil-
yon 400 bin dolar
işlem hacme sahip
şebeke çökertildi,
13 şüpheli tutuk-
landı.

Alınan bilgiye
göre, İl Emniyet
Müdürlüğü Siber
Suçlarla Mücadele
Şubesi ekipleri yasa
dışı bahis şebekele-

rine yönelik araş-
tırma yaptı. Ekiple-
rin araştırmasında
39 yaşındaki
V.K.'nin liderliğini
yaptığı yasa dışı
bahis şebekesini be-
lirledi.

3 ay süreyle
siber polisleri tara-
fından teknik ta-
kibe alınan
şebekenin aylık 2
milyon 400 bin do-
larlık işlem hac-

mine sahip olduğu
tespit edildi. Bunun
üzerineAdanamer-
kezli Ankara ve
Mersin’de eş za-
manlı operasyon
düzenlendi.

Operasyonda 19
şüpheli yakalandı.
Emniye�eki işlem-
lerinin ardından
adliyeye sevk edi-
len şüphelilerden
13'ü tutuklandı, 6’sı
adli kontrol şartıyla

serbest kaldı.
Şebekede yasa

dışı bahis panelini
yöneten kişilerin
vardiya sistemiyle
çalıştığı, aylık orta-
lama 60 bin TL
maaş aldıkları öğre-
nildi. Şüphelilerin
ise paralarını kripto
üzerinden yurt dı-
şına kaçırdığı da
edinilen bilgiler
arasında yer aldı.

Kaynak: İHA

Yasa dışı bahis çetesi çökertildi

Osmaniye Valisi
Dr.Erdinç Yılmaz,
yıl sonuna kadar
teslim edilmeyen
konutun neredeyse
kalmayacağını be-
lirtti.

Yılmaz, Kadirli
ilçesi Yusufizzettin
Köyünde yapımı
tamamlanan 32 köy
konutunun anahtar
teslim töreninde
yaptığı açıklamada,

bütün deprem ko-
nutlarını teslim
edinceye kadar
durmadan, yorul-
madan çalışmaya
devam edileceğini
kaydetti.

Asrın felaketin-
den sonra asrın bir-
l i k t e l i ğ i n i n
yaşandığını ifade
eden Yılmaz, şun-
ları kaydetti: “145
metrekare, 3+1 mo-

dern, çok sağlam
yapılmış, kıymetli
hemşehrilerimizin,
huzur, mutluluk ve
sağlık içinde otura-
bilecekleri konut-
lar. Ayrıca 4
konutumuzun da
inşaatı devam edi-
yor, yaklaşık 1,5 ay
sonra onların da in-
şaatını tamamlayıp
inşallah teslim ede-
ceğiz.

Bütün hak sa-
hibi hemşehrileri-
mize deprem
konutlarını teslim
edinceye kadar
durmadan, yorul-
madan çalışmaya
devam ediyoruz,
edeceğiz. Allah’ın
izniyle bu yılın so-
nuna kadar teslim
etmediğimiz konut
neredeyse kalma-
yacak, yüzde yüze

yakınını ilimiz ge-
nelinde teslim
etmiş olacağız.
Hem şehir merke-
zindeki toplu ko-
nutlarımız hem
köy l e r im i zd ek i
deprem köy konut-
larımızın inşaatla-
rını çok hızlı bir
şekilde tamamlaya-
rak hemşehrileri-
mize teslim
ediyoruz. Asrın fe-

laketinden sonra
asrın birlikteliğini
yaşadığımız ve bu
birliktelikle olağan-
üstü bir gayretle
hemşehrilerimizi
konutlarına yerleş-
tirme çalışmaları-
mız hızla
sonuçlanmaktadır.
Allah hayırlı,
uğurlu eylesin in-
şallah.“

Anahtar teslim

törenine Kadirli
Kaymakamı Erdinç
Dolu, İl Özel İda-
resi Genel Sekreteri
Hamit Coşkun,
AFAD İl Müdürü
Mehmet Alboğa,
Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği İl
Müdürü Hamdi
Görkem Gençtürk
de katıldı.

Osmaniye
Valiliği

Osman i ye ’d e
Memur-Sen Şubesi
tarafından ailenin
korunması ve inanca
dayalı kılık kıyafet
özgürlüğünün ana-
yasal güvence altına
alınması için imza
kampanyası başla-
tıldı Park 328 AVM
önünde bir araya
gelen sendika üye-
leri, “AnayasaDeğiş-
sin, Aile Korunsun”
temalı açıklamada
bulunuldu.

Burada bir açık-
lama yapanMemur-
Sen Şube Başkanı
Mahmut Kahraman,
iyi yetiştirilmiş bir
neslin en önemli ko-
şulunun aile oldu-
ğunu belir�i.

Aile, toplumun

temel direği ve de-
ğerlerin taşıyıcısı ol-
duğunu hatırlatan
Kahraman, geleceği
inşa etmek için
güçlü bir aile yapı-
sına sahip olmak ge-
rektiğini anla�ı.

Aile yapısının bu
günlerde, küresel
sapkın ideolojilerin
büyük tehdidi al-
tında olduğunu ha-
tırlatan Kahraman,
şunları kayde�i:

“Aile yapımızı
hedefleyen uluslar-
arası lobiler, birta-
kım sapkın
anormallikleri öz-
gürlük olarak sun-
makta, sosyal
medya, moda, dizi
ve film sektörleri
üzerinden aileyi za-

yıflatan kültürel
operasyonlar yürüt-
mektedir. Bazı
medya kuruluşları
ve sivil toplum ör-
gütleri de, bu sap-
kınlıkları çıkarları
doğrultusunda pa-
zarlayarak lobilere
destek olmaktadır-
lar. Bunların yanı
sıra işsizlik, şiddet,
bağımlılık gibi top-
lumsal sıkıntılar da
ailemizi tehdit eden
diğer unsurlardan-
dır. Aileyi korumak,
sadece bireysel bir
mesele değil, top-
lumsal ve kültürel
bir sorumluluktur.
Aileyi savunmak,
değerlerimizi yaşat-
mak ve nesillerimize
aktarmak için zo-

runluluktur. Bu se-
beple, Anayasa'nın
41.maddesine, “Aile,
kadın ve erkekten
oluşur. Aile ilişkisi-
nin temeli evliliktir”
cümlesinin eklene-
rek anayasal gü-
vence verilmesi
talebimizdir. Aile
kurumunun sapkın
ideolojilere karşı ko-
runmasını ve ailenin
tanımının, kadın,
erkek ve çocuklar-
dan oluşan bir yapı
olarak kabul edilme-
sini istiyoruz”

TALEPLERİ
SIRALADILAR
Kahraman, ka-

dınların başörtüsü
nedeniyle ayrımcı-
lığa uğramaması için
başörtüsü özgürlü-

ğünün anayasal gü-
vence altına alınma-
sını talep etiklerini
aktardı.

Kahraman, şöyle
devam e�i: “Anaya-
sa’nın 24. madde-
sinde gereken
düzenlemenin yapıl-
masını istiyoruz. Ai-
lemizi korumak ve
başörtüsü özgürlü-
ğünü güvence altına
almak için Gazi
Meclisimizi biran
önce harekete geç-
meye çağırıyoruz.
Memur-Sen olarak,
aileyi korumak ve
başörtüsü özgürlü-
ğünün güvence al-
tına alınması için
başla�ığımız imza
kampanyasıyla di-
yoruz ki “Anayasa

değişsin,Aile korun-
sun.” Yarınlarımızın
korunması ve gü-
vence altına alınabil-
mesi için bugünden
harekete geçmeye ve
kampanyamıza tüm
halkımızı destek ol-
maya çağırıyoruz.
Memur-Sen Genel
Merkezimizin öncü-
lüğünde tüm illerde
kurulan stantlarımız
kıymetli halkımızın
duyarlılığına matuf-
tur.”

Kahraman, imza
kampanyası için açı-
lan standa tüm va-
tandaşları davet
ederek kampanyayı
desteklemeye davet
e�i.

MehmetAli
Ulugöl

Depremzedelere büyük müjde

Osmaniye Tica-
ret Borsası, 2024 yılı
tescil işlemlerinde
ilk 10 firma arasında
yer alarak ekono-
miye katkı sağlayan
üyelerini ödüllen-
dirdi. Borsa Yöne-
tim Kurulu Başkanı
Sait Çenet, başarılı
firmalara plaket tak-
dim ederek, bölge
ekonomisine sun-
dukları katkılardan
dolayı teşekkür e�i.

Törende konu-
şan Başkan Çenet,
üyelerin büyüme-
sine ve Osmaniye
ekonomisine sağla-
dıkları desteğe olan
inançlarının tam ol-
duğunu belirterek, iş
dünyasında daha
nice başarılara bir-
likte imza atma te-
m e n n i s i n d e
bulundu.

Kaynak: Ticaret
Borsası

Ticaret Borsasından başarılı üyelere plaket

Eskişehir'de görev yapan
19 yıllık Sınıf ÖğretmeniDefne
Özdemir, uyguladığı farklı
yöntemlerle öğrenmeyi eğlen-
celi hale getiriyor.

Odunpazarı ilçesindeki
Şehit Yalçın Baykuş İlkoku-
lu'nda görev yapan Özdemir,
geri dönüşüm ve sürdürülebi-
lirlik ilkelerinden yola çıkarak
öğrencileriyle birçok sergi ve
projeye imza a�ı.

Aynı zamanda drama eğit-
meni ve tiyatro oyuncusu olan
Özdemir, bu yönünü de ön
plana çıkararak öğrencilerinin
dahil olduğu tiyatro gösterileri
sunuyor.

Eğitimde eğlenceli öğ-
renme ilkesini benimseyenÖz-
demir, bazımasalları da tiyatro
oyununa dönüştürüp öğrenci-
leriyle sahneliyor.

Yaratıcı dramayı dersle-
rinde sıkça kullananDefne öğ-
retmen, Birleşik Arap
Emirlikleri'ninDubai şehrinde
bu yıl düzenlenen "5. Global
Education Summit Dubai
2025"te AKS Küresel Eğitim
Ödülleri kapsamında "Yılın
Yenilikçi Öğretmeni" ödülünü
kazandı.

Özdemir, AA muhabirine,
eğitim sürecinde en çok öğren-
cilerinin mutlu şekilde okula
gelmelerini ve evlerine gitme-
lerini önemsediğini söyledi.

Öğrencilerinin okula gelir-
ken heyecanla "Acaba bugün
ne yapacağız, hangi dersleri iş-
leyeceğiz?" diye düşünmeleri-
nin kendisini yeni yöntemlere
teşvik e�iğini kaydedenÖzde-
mir, şöyle konuştu:

"Öğrencilerimin gözlerin-
deki o ışığı görmek çok güzel.
Bu sene birinci sınıflarda her
yeni harfe geçtiğimizde farklı
etkinlikler yaptık. Bu da öğre-
ticiliğinin yanı sıra öğrencileri-
min okula heyecanla
gelmelerine, yeni harfi heye-
canla beklemelerine sebep
oldu. Hem yeni harfi öğrenme
sürecimiz çok eğlenceli geçti
hem de öğrencilerimiz yeni
harfi heyecanla beklediler.
Güzel anılar biriktirdik. Me-
sela 'P' harfini işlerken öğren-
cilerime 'P' harfi kostümü
tasarladık. Palyaço olduk. Pil
kostümü, polis kıyafetleri giy-
dik. Öğrencilerim budeneyimi
çok eğlenceli şekilde geçirdi-
ler."

Öğrencileriyle 6 masal
sahneledi

Özdemir, yaratıcı dramayı
sınıflarında çok sık kullandı-
ğını dile getirdi.

Geçen sene aralarında "Kır-
mızı Başlıklı Kız", "Keloğlan",
"Kül Kedisi"nin de olduğu 6
masalı sahnelediklerini anla-
tan Özdemir, "Derslerimizi
masallarımıza entegre e�ik.
Öğrenciler tiyatro oyunları oy-
narken bize aynı zamanda iş-
lediğimiz konularla da ilgili
bilgi verdi. Sahne deneyimi ya-

şamış oldular. Kendine güven,
işbirlikçi çalışma, yardımlaşa-
bilme gibi değerleri de kazan-
dılar." diye konuştu.

DefneÖzdemir, geçen sene
bir öğretmen arkadaşıyla sür-
dürülebilirlik kapsamında bir
de sanat sergisi açtıklarından
bahse�i. Sergide her öğrencisi-
nin eserinin yer aldığını akta-
ranÖzdemir, şöyle devam e�i:

"Özellikle geri dönüşüm
konusuna dikkat e�ik. Maden
suyu şişelerimizi biriktirdik,
onları eri�ik. Onların üzerine
sanatsal çalışmalar yaptılar.
Aynı şekilde kağıtları da geri
dönüşüm olarak biriktirdik.
Onları da geri dönüştürdük.
Bunlar birkaç örneği. Öğrenci-
lerimizin bu projeye yüzde 100
katılımıyla velilerimize güzel
sergi açtık. Güzel deneyim
oldu."
"Yılın yenilikçi öğretmeni
seçilmek onurlandırdı"
Özdemir, Eskişehir'de 2 se-

nede 1800 kişiye yaptıkları 5 ti-
yatro gösterisinin gelirinin
muhtaç çocukların eğitimi ya
da diyabetli çocukların tedavi-
leri için değerlendirildiğini
kayde�i.

Dubai'de almaya hak ka-
zandığı ödülde, sınıf içi çalış-
maların yanı sıra sosyal
sorumluluk kapsamındaki ça-
lışmalarının değerlendirildi-
ğini ifade eden Özdemir,
"Neler yaptığımız, bir öğret-
men olarak ne kadar çok yü-
reğe dokunabildiğimiz ya da
yaptığımız projelerde ne kadar
etkileşimli olduğumuz, o pro-
jelerin işlevselliği önemli kri-
terler oldu. Bu çalışmaların
kanıtlarıyla başvurumuzu
yaptık. Türkiye'den ve dünya-
dan başvuran çok sayıda öğ-
retmen arkadaşımız vardı.
Onlar arasından 'yılın yenilikçi
öğretmeni' seçilmek benim için
çok büyük gurur ve onur kay-
nağı oldu." ifadelerini kul-
landı.

Özdemir'in görev yaptığı
okulun müdürü Ahmet Koca-
bey deDefne öğretmenin sınıf-
taki derslerini çok daha farklı
şekilde işleyerek hem kendile-
rini hem de velileri memnun
e�iğine değinerek, "Kendisine
özverili çalışmalarından dolayı
teşekkür ediyoruz. Sınıfında
yapmış olduğu etkinliklerde
velileri işin içine katması, öğ-
rencileriyle beraber çok farklı
metotları denemesi bizleri gu-
rurlandırıyor." dedi.

DefneÖzdemir'in öğrencisi
İdil Terzi de sınıfta yaptıkları
etkinliklerin öğrenmelerini ko-
laylaştırdığını dile getirdi.

ÖğrencilerdenKumsal Dü-
venci de "L" harfini öğrenirken
limonata partisi, "S" harfi için
ise simit partisi düzenledikle-
rini anlatarak, öğretmenlerinin
öğrenirken eğlenecekleri çalış-
malar yaptığını ifade e�i.

Kaynak: AA

Çocukları "eğlenceli
öğrenme" ile motive ediyor

“Anayasa değişsin, Aile korunsun” imza kampanyası
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Van'ın İpekyolu ilçesinde besici Veysi Ateş, ve-
teriner tavsiyesiyle uyguladığı süngerleme yön-
temi sayesinde koyunlarından yılda iki kez kuzu
alıyor.

Yukarı Güneyce Mahallesi'nde küçükbaş hay-
van yetiştiriciliği yapan 35 yaşındaki Ateş, 10 yıl
önce veterinerin yönlendirmesiyle koyunlarına
süngerleme yöntemini (üreme döngüsünün kont-
rol altına alınması için kullanılan hormonal bir
yöntem) uygulamaya başladı.

Rahimlerine yerleştirilen özel süngerler saye-
sinde üreme döngüleri kontrol altına alınan ko-
yunların yılda iki kez gebe kalmaları sağlandı.

Ateş, yazın yaylada kışın ise ağılda baktığı 300
koyununda uyguladığı süngerleme yöntemiyle
yılda ortalama 600 kuzu elde ediyor.

İlçe Tarım veOrmanMüdürlüğü ekipleri, yılın
belli dönemlerinde çiftçiyi ziyaret ederek, hayvan-
larının sağlık kontrollerini gerçekleştiriyor.

Hayvancılıkla geçimini sağlayanAteş,AAmu-
habirine, dedelerinden kalan hayvancılığı yeni
yöntemlerle sürdürdüklerini söyledi.

Yılda iki kez kuzu alma yöntemiyle hayvancı-
lık yaptığını belirten Ateş, "10 yıl önce veterinerin
yönlendirmesiyle süngerleme yöntemine başladık.
İşlemden beş ay sonra ilk kuzuyu aldık. Bu yön-
temle yılda iki defa kuzu sahibi oluyoruz. İlk do-
ğumda yüzde 50 civarında ikiz, üçüz veya dördüz
kuzu aldığımız oluyor." dedi.

Uygulamayla hayvan sayısının ar�ığını anla-
tan Ateş, şunları kayde�i:

"İlk doğumdan sonra ikinci doğum için hay-
vanlarımızın bakımlarını ahırlarda yapıyoruz.
Yem, arpa ve yoncayla besliyoruz. Uygulamayı ilk
kez ken�e yaptık. İlk uyguladığımızda çok verim
alamadık. Bunun nedeninin beslenmeden kay-
naklı olduğunu gördüğümüzde işi daha profes-
yonel boyuta taşıdık. Son yıllarda ise süngerleme
işlemi yapmadan verimin ar�ığını gözlemledik.
Hayvanın bünyesi artık alışmış durumda. Uygu-
lamadan çok memnunum."

"Amaç mevsim dışı kuzulatmayı sağlamak"
Van Yüzüncü Yıl Üniversitesi Ziraat Fakültesi

Zootekni BölümüHayvan Yetiştirme ve IslahıAna
Bilim Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mehmet Bin-
göl ise yapay hormon uygulaması adı verilen yön-
temin zararlı olmadığını söyledi.

Uygulamanın hayvancılıktaki faydalarına de-
ğinen Bingöl, "Bunun temel amacı, koyunlarda
hemkızgınlığı toplulaştırmak hemdemevsimdışı
kuzulatmayı sağlamak. Zaman zaman araştırma
amaçlı yapılabiliyor ve çiftçiler de bunu fiili olarak
uygulayabiliyor. Bu uygulamayla bir yılda iki kez
kuzulatma imkanı olabiliyor. Hayvanlarda çoğuz
doğumu artıran bu uygulamayla aynı yaşta ve
aynı canlı ağırlığa sahip örnek kuzular elde edile-
biliyor. Amaç üreticinin, pazarlama açısından bir-
birine benzer kuzular elde etmek. Bakım,
beslenme ve iş gücünün daha da verimli kullanıl-
ması gibi faydaları da var." ifadelerini kullandı.

"Bu uygulamanın yaygınlaştırılmasını
hedefliyoruz"
İlçe Tarım ve Orman Mü-

dürü Ercan Karahan da sahada
aşılama, küpeleme ve bilgilen-
dirme çalışmalarını yürü�ükle-
rini ifade e�i.Verimin fazla
olduğu uygulamaları çiftçiye
tavsiye e�iklerini dile getiren
Karahan, "Modern tekniklerin
uygulandığı ve veriminmaksi-
mum düzeyde alındığı mahal-
lemizde çiftçilerimizi ziyaret
e�ik. Bir yılda iki kuzu elde
etme ve ikizlik oranının da art-
tırıldığı bir uygulamaya şahit
oluyoruz. Bu işlem takibimiz
çerçevesinde devam ediyor. İl
genelinde bu uygulamanın
yaygınlaştırılmasını hedefliyo-
ruz. Örnek uygulamaları çiftçi-
lerimize göstermeye
çalışıyoruz." diye konuştu.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Ayşe usta "akıtma tekniği" ile

Nevşehir'in Avanos ilçesinde kurs alarak
başladığı seramik üretiminde sanatını gelişti-
rerek atölye kuran Ayşe Karataş, seramiği
akıtma yöntemiyle boyayarak özgün eserlere
imza atıyor.

Ev kadınıyken ilçedeki Halk Eğitimi Mer-
kezi'ndeki bir kursa vaktini değerlendirmek
için kayıt yaptıran 47 yaşındaki Karataş, yak-
laşık 17 yıl önce seramikle tanıştı.

İlçedeki atölyelerin farklı birimlerinde 10
yıl boyunca çalışan Karataş, 7 yıl önce Nevşe-
hir Valiliği İl Özel İdaresi mikrokredi deste-
ğinden de yararlanarak atölye kurdu.

Nadide eserler ortaya çıkarmak için genel-
likle akıtma yöntemi kullanan Karataş, ham
seramiklerin üzerine fırça yardımıyla damlat-
tığı renkli boyaların farklı alanlara akarak ka-
rışmasını sağlıyor.

Renk kombinasyonlarına uygun rapido
(teknik çizim kalemi) çizimlerle eseri süsleyen
Karataş, daha sonra eserini 950 derece ısıdaki
fırında pişirerek çalışmasını tamamlıyor.

"Çeşitli atölyelerde çalışarak
kendimi geliştirdim"

İki çocuk annesi Karataş, AA muhabirine,
seramik konusunda bilgi ve yeteneğe sahip ol-
madığını düşündüğü yıllarda komşusunun
tavsiyesiyle bu sanata yöneldiğini söyledi.

Yıllar içinde seramik sanatıyla aralarında
değerli bağ oluştuğunu anlatan Karataş,
"Hobi amaçlı ahşap boyama kursuna giderken
bir komşumuz bu sanatı tavsiye etti. Boya-
mayla başladım. Çeşitli atölyelerde çalışarak
kendimi geliştirdim. Sonra kendi atölyemi
açtım. Başta kaç yıl yapabilirim diye düşü-

nürken artık elim tuttuğu müddetçe devam
edeceğim diyorum. Her gün sanata yeni şey-
ler katıyoruz." diye konuştu.

"Eski ürünlere yenilikler kattık"
İlçede çanak işçiliğinin Hititler dönemin-

den beri sürdüğünün bilindiğini, bu nedenle
genellikle arkeolojik kazılarda ortaya çıkarı-
lan Hititlere ait ürünlerin benzerlerini yap-
maya çalıştığını dile getiren Karataş, şunları
kaydetti:

"Eski ürünlere yenilikler kattık. Geçmişte
belki sadece kazıma tekniği varken biz boya
akıtma ve kabartma kullanıyoruz. Her gün
yeni ve farklı şeyler katıyoruz. Ortaya güzel
ürünler çıktıkça daha çok ürün yapma heve-
sim oluşuyor. Bu yıl Nevşehir Hacı Bektaş Veli
Üniversitesi Avanos Güzel Sanatlar Meslek
Yüksekokulu Seramik Bölümü'nü de bitirdim.
İşimi yaparken diplomayla taçlandırmak iste-
dim.

Kapadokya'ya dünyanın her yerinden in-
sanlar geliyor. Burada satış oluyor ama daha
çok İstanbul'daki mağazalara gönderiyoruz.
Müşteri portföyü İstanbul'da biraz daha
farklı. Gelen taleplerle kendimizi daha da ge-
liştiriyoruz. Ürünlerim mağazalar yoluyla da
dünyanın her yerine gidiyor. Daha çok Ame-
rikalı, Malezyalı ve Japon turistler ilgi göste-
riyor."

Avanos'un köklü seramik geleneğini mo-
dern tasarımlarla buluşturduğunu anlatan
Karataş, atölye çalışmaları düzenleyerek bu
sanata ilgi duyanlara eğitim vermeyi hedefle-
diğini sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

özgün seramik eserler üretiyor

Çiftçi, süngerleme yöntemiyle
Kuzu sayısını arttırdı
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Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Düziçi ilçesine
bağlı Akçakoyunlu
Köyü'nde düzenle-
nen iftar progra-
mına katıldı.

H a y ı r s e v e r

Emiyra Bayrak’ın
ev sahipliğinde
Nur’ul İslam Camii
avlusunda gerçek-
leştirilen iftarda,
köy sakinleriyle bir
araya gelen Vali
Yılmaz, Rama-

zan’ın birlik ve be-
raberlik ruhunu
vurguladı.

Vatandaşlarla
sohbet eden Vali
Yılmaz, iftar prog-
ramına gösterilen
ilgiden memnuni-

yet duyduğunu be-
lirterek, “Birlik ve
beraberlik içinde
böyle güzel bir or-
tamda bulunmak
mutluluk verici.
Allah bizleri hep
böyle kardeşlik

içinde bir araya ge-
tirsin. Daha nice
güzel günlerde bu-
luşabilmek dile-
ğiyle hepinize
hayırlı Ramazanlar
diliyorum” dedi.

Köy halkı, Vali

Yılmaz’ın katılı-
mından dolayı te-
şekkür ederken,
program sıcak ve
samimi bir atmos-
ferde sona erdi.

Osmaniye
Valiliği

Çevre ve sağlık teknoloji-
leri misyonuna sahip Düzce
Üniversitesi (DÜ), tarımsal
atıkların geri kazanımından
tamamlayıcı tıp uygulamala-
rına, doğal ürün üretiminden
fındık ve arıcılık alanındaki ça-
lışmalara kadar geniş bir yel-
pazede bölgesel kalkınmaya
katkı sunuyor.

YükseköğretimKurulunun
(YÖK) 25 devlet üniversitesi-
nin bulundukları bölgenin di-
namiklerine odaklanan
projeler hazırlamaları ama-
cıyla 2016'da hayata geçirdiği
"Bölgesel Kalkınma Odaklı
Misyon Farklılaşması Prog-
ramı" kapsamındaDÜ'ye, sağ-
lık ve çevre teknolojileri
misyonu yüklendi.

Üniversite bünyesinde 9 yıl
önce başlatılan çalışmalarla,
Geleneksel ve Tamamlayıcı
TıpMerkezi (GETAT), GETAT
Ürünleri Üretim Merkezi,
Düzce Üniversitesi Fındık
Araştırma ve Uygulama Mer-
kezi (DÜFAM),DüzceÜniver-
sitesi Arıcılık Araştırma ve
Geliştirme Merkezi
(DAGEM), Süs ve Aromatik
Bitkiler Üretim, Uygulama ve
Araştırma Merkezi, Tarımsal
Atıkların Endüstriye Geri Ka-
zanımı Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi (DÜTAGAM)
kuruldu.

GETAT Ürünleri Üretim
Merkezi'nde, gıda takviyesi ve
kozmetik gibi doğal içerikli
ürünleri araştırma, geliştirme
ve üretimini yapmak üzere
kurulan laboratuvarda, bölge-
sel zirai ürünler başta olmak
üzere çeşitli bitkilerin biyo-
kimyası araştırılıp ürüne dön-
üştürüldü.

Misyon doğrultusunda fın-
dık ve arıcılık alanında bölge
halkı için düzenlenen eğitim
seminerlerinden 1000'i aşkın
kişi yararlandı, eğitimleri ta-
mamlayan 15 kadın girişimci
iş yerlerini açtı.

Kupa uygulaması, sülük
tedavisi, akupunktur, hipnoz,
larva tedavisi, ozon uygula-
ması,mezoterapi, apiterapi, fi-
toterapi ve müzik terapi gibi
yöntemlerin uygulandığı GE-
TAT'tan bugüne kadar 5 bin-
den fazla hasta faydalandı.

Son 5 yılda ortalama 450 li-
sansüstü tez tamamlandı, bu
projelerde 300'den fazla aka-
demisyen görev aldı. Her yıl
onlarca öğrenciye kısmi za-
manlı iş imkanı verilen araş-
tırma merkezleri ve
laboratuvarlarda, bu sene
İŞKUR Gençlik Programı'nın
desteğiyle 50'ye yakın öğrenci
istihdam edildi.

Doğal içerikli ürünlerin
geliştirilebileceği laboratu-

var kuruldu
DÜSağlık ve Çevre Tekno-

lojileriMisyonuKoordinatörü
ve Fen Edebiyat Fakültesi
Kimya BölümüÖğretimÜyesi
Prof. Dr. Emine Tekin, AA
muhabirine, üniversitenin,
YÖK'ün programına ilk seçi-
len pilot iller arasında yer aldı-
ğını belir�i.

Üniversitede çevre ve sağ-
lık teknolojileri konusunda ih-
tisaslaşma kabul edildiğinde
ilk GETAT merkezinin kurul-
duğunu anlatan Tekin, gele-
neksel tamamlayıcı tıbbın son
yıllarda dünyada ve Türki-
ye'de popülerlik kazandığına

değindi.
Tekin, herkesin bu alana

merak duyduğunu, destek
alabilecekleri, çeşitli terapiler
ve uygulamalar yapabilecek-
leri merkezleri araştırdığını
ancak güvenilir ve denetimli
yerler bulmakta zorlandığını
vurgulayarak, "Üniversite-
mizde tıp fakültesi olduğu için
GETATkurulduktan sonra ge-
leneksel tedavi yöntemleri,
akupunktur, ozon tedavisi
gibi yöntemler son derece gü-
venilir ve hassas şekilde bölge
halkının hizmetine sunuldu."
diye konuştu.

Tarımsal atıkların değer-
lendirildiği merkezde, ken�e
üretimi yaygın olarak yapılan
fındığın zuruf ve dallarının
kompost gübreye dönüştürül-
düğünü belirten Tekin, bunun
yanı sıra şitake, reishi gibi
katma değeri yüksek mantar-
lar yetiştirdiklerini söyledi.

Tekin, laboratuvar orta-
mında doğal içerikli ürünlere
yönelik çalıştıklarını, kozmetik
ve gıda takviyesi gibi doğal
içerikli ürünleri geliştirebile-
cekleri laboratuvarın kuruldu-
ğunu ifade e�i.

Projeler, kadınların ve
öğrencilerin ekonomik ha-
yata katılımını teşvik ediyor

Prof. Dr. Emine Tekin,
araştırmamerkezlerinde bölge
halkının bilinçlendirilmesi ve
farkındalıklarının artırılma-
sına yönelik eğitimler verildi-
ğini, bu sayede girişimcilik
ruhlarının ortaya çıkarıldığını
vurguladı.

Arıcılık merkezinin özel-
likle Yığılca'da bölge halkına
eğitimler verdiğinden bahse-
den Tekin, şöyle devam e�i:

"Arıcılığın yaygınlaştırıl-
ması ve katma değeri yüksek
üretim için çiftçiye destek sağ-
lanıyor. DÜFAM da fındık
üretimi yapan çiftçilere eği-
timler veriyor. Deneyimlerini
artırıyor ve problemlerine
çözüm bulmaya çalışıyor.
Özellikle budama ve tek ağaç
sistemi üzerine verdikleri eği-
timlerle fındık üretiminin
daha verimli hale gelmesi
sağlanıyor. Üretim yaparken
bazı firmalarla da işbirliği içe-
risine giriyoruz, önceliği
kadın girişimcilerimize veri-
yoruz. Arıcılık ve fındık ala-
nında aldıkları eğitimlerle
kendi işlerini kurup, ürün ge-
liştiren kadınlar ve öğrencile-
rimiz var."

Tekin, projelerin, üniver-
site öğrencileri ve akademis-
yenlere de katkıda
bulunduğuna değinerek, söz-
lerini şöyle tamamladı:

"Öğrencileri olabildiğince
her projeye dahil etmeye çalı-
şıyoruz. Zaten İŞKUR'un da
desteklediği, öğrencilerin
üniversitelerde yarı zamanlı
çalışmasına yönelik program
var. Biz de koordinatörlüğü-
müzde öğrencilerimize bu
fırsatları veriyoruz. Bu şe-
kilde hem bilimsel becerileri
artıyor hem de akademik ça-
lışmaların ürüne döndüğünü
görünce girişimcilik yönleri
ortaya çıkmış oluyor. Aynı
şekilde çalışmaların bölge
halkına ve ülke ekonomisine
katkıda bulunduğunu gören
akademisyenler de daha çok
motive oluyor."

Kaynak: AA

Bölgesel kalkınmaya
projelerine katkı sunuyorlar

Osmaniye’nin
Toprakkale ilçesinde
Ramazan ayının
manevi atmosferi,
Kale Park’ta düzen-
lenen iftar buluşma-
sıyla pekişti.

Karataş Mahalle-
si’nde gerçekleşen
programaOsmaniye
AK Parti teşkilatı ve
vatandaşlar katıldı.

Buluşmada va-
tandaşlarla sohbet
eden katılımcılar,
Ramazan’ın birlik ve
beraberlik ruhunu

paylaştı.
ProgramaOsma-

niye AK Parti İl Baş-
kanı Mehmet Sadi
Binboğa, Toprakkale
İlçe Koordinatörü
Oğuzhan Velipaşa-
oğlu, Toprakkale
İlçe Başkanı Ahmet
Özkan, Osmaniye
AK Parti İl Kadın
Kolları Başkanı Sul-
tan Okur, Toprak-
kale AK Parti İlçe
Kadın Kolları Baş-
kanı Sibel Çetinkaya,
ToprakkaleAKParti

Gençlik Kolları Baş-
kanı Sergen Ecehan
ve teşkilat üyeleri
katıldı.

Başkan Uyut-

maz, yoğun katılım-
dan duyduğumem-
nuniyeti dile
getirerek, “Toprak-
kale’mizde Rama-

zan’ın bereketini
birlikte paylaştığı-
mız bu güzel buluş-
mada bizleri yalnız
bırakmayan herkese

teşekkür ediyorum.
Biz birlikte güzeliz”
dedi.

Kaynak: AK
Parti

Osmaniye’de ta-
rımsal kuraklığın et-
kilerini azaltmaya

yönelik çözüm ve
tedbirlerin ele alın-
dığı Tarımsal Kurak-

lık İl Kriz Merkezi
Değerlendirme Top-
lantısı, Vali Yardım-

cısı Aziz Onur
Aydın başkanlı-
ğında gerçekleşti-
r i l d i .O sman i ye
Valiliği Ahmet Cev-
det Paşa Toplantı Sa-
l o n u ’ n d a
düzenlenen toplan-
tıya, Kadirli Kayma-
kamı Erdinç Dolu,
Düziçi Kaymakamı
Turgay İlhan, Sum-
bas Kaymakamı
Mustafa Koroğlu,
DSİ 6. Bölge Mü-

dürü Celal Tokalak,
İl Tarım ve Orman
Müdürü Erdem Ko-
labaş, kamu kurum
temsilcileri, ziraat
odaları ve sulama
birlikleri katıldı.

Toplantıda, ku-
raklığın tarımsal
üretime etkileri, su
kaynaklarının ve-
rimli kullanılması ve
alınacak önlemler
değerlendirildi. Ta-
rımsal üretimin sür-

dürülebilirliği için
gerekli tedbirlerin
belirlenmesi ve ilgili
kurumlar arasında
koordinasyonun
sağlanması konu-
sunda kararlar
alındı.

Toplantı, tarım-
sal kuraklıkla müca-
delede atılacak
adımların belirlen-
mesiyle sona erdi.

Kaynak: İl
TarımMüdürlüğü

Osmaniye, Ra-
mazan ayının 11. ak-
şamında muhteşem
bir etkinliğe ev sa-
hipliği yaptı. İlahi
Sanatçısı Abdurrah-
man Önül, Masal
Park Amfi Tiyatro

alanında verdiği
konserle binlerce ki-
şiye unutulmaz bir
gece yaşa�ı.

Konserde, Osma-
niye’nin tarih ve kül-
türüne vurgu
yapıldı.

Osmaniye'de Ra-
mazan ayının 11. ak-
şamında, ünlü İlahi
Sanatçısı Abdurrah-
man Önül, Masal
ParkAmfiTiyatro’da
sahne aldı. Yoğun
bir katılımla gerçek-

leşen konserde, sa-
natçı söylediği ilahi-
lerle dinleyicileri
mest e�i.Konserin
ardından, Osmaniye
Belediye Başkanı İb-
rahimÇenet, sanatçı
A b d u r r a h m a n
Önül’e anlamlı bir
hediye takdim e�i.
Başkan Çenet, Kara-
tepeKilimi’ni Önül’e
takdim ederek, “Sen
her şeyin en iyisine
layıksın Osmaniye.
Bizler de şehrimize
en iyisini yapmak
için var gücümüzle
çalışıyoruz. Çocuk-
larımıza geçmişi-
mizi, kültürümüzü
ve tarihimizi iyi öğ-

retebilirsek, şuur ve-
rebilirsek emin olun
geleceğimiz de emin
ellerde olacaktır. İyi
ki Osmaniyeliyiz,
var ol Osmaniye.”
ifadelerini kullandı.

Etkinlik, Osma-

niye’nin kültürüne
sahip çıkılması ve
gelecek nesillere
doğru şekilde akta-
rılması gerektiğime-
sajıyla son buldu.

Kaynak: Osma-
niye Belediyesi

Sanatçı Abdurrahman Önül, konser verdi

Hayır sofrası köy halkı için kuruldu

AK Parti, Toprakkale’de vatandaşlarla buluştu

Su kaynaklarının verimli kullanılması konuşuldu

Osmaniye CHP
Merkez İlçe Başkanı
Ahmet Salgut, Os-
maniye Belediyesi
Sosyal Tesislerinde
Kadir Gecesi’ne özel
olarak belirlenen
iftar ve sahur fiyat-
larını sert bir dille
eleştirdi.Osmaniye
Belediyesi'ne ait
sosyal tesislerde
sahur için kişi başı
400 TL, iftar için ise
500 TL gibi fiyatla-
rın belirlenmesini
eleştiren Salgut, bu

durumun Ramazan
ayının ruhuna ay-
kırı olduğunu vur-
guladı.

Salgut, "Kadir
Gecesi gibi mübarek
bir gecede birlik, be-
raberlik ve paylaşım
ruhu yaşatılması ge-
rekirken bu kadar
yüksek fiyatların
belirlenmesi kabul
edilemez.

Ramazan, lüks
sofralar kurma
değil, dayanışma ve
paylaşma ayıdır"

ifadelerini kullandı.
Bu fiyatların Os-

maniye halkının
büyük bir kısmı için
ulaşılmaz seviyede
olduğunu dile geti-
ren Salgut, sosyal
belediyecilik anlayı-
şıyla bağdaşmadı-
ğını belirterek,
Osmaniye Belediye-
si’ni sosyal tesisler-
deki fiyatları daha
erişilebilir hale ge-
tirmeye davet e�i.

Kaynak: CHP
Merkez İlçe

CHP’den Belediyenin iftar fiyatlarına tepkisi
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